
Beste Leon,

Beslissing

De Afdeling bestuursrechtspraak van de Raad van State:
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4.
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En dat alles is in principe te wijten aan het college van burgemeester en wethouders dat in 2018 
besloot mee te werken aan de plannen voor Windpark Karolinapolder, onder aanvoering van 
Gewoon Lokaal!-wethouder Wilma Baartmans en VVD-wethouder Petra Lepolder.

Ik voeg dat krantenartikel ook als PDF-bestand toe datje met het programma Adobe Reader kunt 
lezen: https://get.adobe.com/nl/reader/.

En terwijl de nieuwe coalitie waarin 'de Volkspartij' de plaats van de VVD had ingenomen, zich aan 
het bezinnen was op een besluit, trok de provincie Noord-Brabant het naar zich toe. En de rest is 
inmiddels 'geschiedenis'...

De Raad van State heeft afgelopen woensdag uitspraak gedaan over de windturbines in de 
Karolinapolder. Als bijlage tref je de volledige uitspraak aan.
De beslissing staat op de laatste pagina:

verklaart het beroep van [appellant sub 1] en anderen en Stichting Sirene gegrond;
vernietigt het besluit van het college van gedeputeerde staten van Noord-Brabant van 22april 
2020;

bepaalt dat de rechtsgevolgen van dat besluit geheel in stand blijven;
veroordeelt het college van gedeputeerde staten van Noord-Brabant tot vergoeding van bij 
appellanten in verband met de behandeling van het beroep opgekomen proceskosten.

Van:
Datum: zondag, 10 december 2023 om 15:27
Aan:
Onderwerp: Nieuwsbrief Leefbaarheid Dinteloord, december 2023

Dat heeft o.a. ertoe geleid dat Leefbaarheid Dinteloord is opgericht op 11 november 2018. En het 
verzet van onze vereniging en de argumenten die we aandroegen, hebben ertoe geleid dat de fractie 
van Gewoon Lokaal 1 tegenstander werd van Windpark Karolinapolder. Je kunt het allemaal nog eens 
teruglezen in het artikel van BN/DeStem:
https://www.bndestem.nl/bergen-op-zoom/crisis-in-steenbergen-vvd-stapt-uit-coalitie~alb2ff64/

Wij hebben het college van burgemeester en wethouders al veel eerder laten weten dat 
burgerparticipatie een 'lachertje' is, een lege huls, een begrip dat geen inhoud krijgt. En we hebben 
bij herhaling laten weten dat we uitermate ontevreden zijn over hoe er met de inbreng van 
Leefbaarheid Dinteloord wordt omgegaan en hoe dat ten koste gaat van de leefbaarheid in 
Dinteloord.

Met gevoelens van verslagenheid en met onbegrip hebben we als Leefbaarheid Dinteloord 
kennisgenomen van die uitspraak: weliswaar worden we volledig in het gelijk gesteld, wordt het 
besluit van de provincie vernietigd en wordt deze veroordeeld tot het betalen van alle proceskosten, 
maar de rechtsgevolgen blijven in stand. Dat betekent: de windturbines krijgt Dinteloord 
desondanks 'door de strot geduwd'.
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Van wat we WEL willen, krijgen we niets:
1.

2.

3.

4.

En van wat we NIET willen, krijgen we alles in overvloed:
1.

2.

3.

4.

Gewoon Lokaall-wethouders Maurice Remery en Esther Prent, VVD-wethouder Kees 
Gommeren en Progressief Samen-wethouder Nadir Baali hebben plannen in het hoofd om 
zeer binnenkort grootschalige huisvesting tot circa 1000 arbeidsmigranten te faciliteren. 
Leefbaarheid Dinteloord wil met steun van haar leden er alles aan doen om dat te 
voorkomen!

Dat was al zo met het AFC en de enorme overlast ervan: ruim 200 a polder verdween en er 
kwam glas voor terug met kapot gereden wegen en de enorme lichtuitstoot.

Op initiatief van Gewoon Lokaall-wethouders Maurice Remery en Esther Prent, VVD- 
wethouder Kees Gommeren en Progressief Samen-wethouder Nadir Baali, heeft de 
gemeenteraad zich in meerderheid positief uitgelaten over de huisvesting van maximaal 75 
minderjarige asielzoekers. Leefbaarheid Dinteloord hoopt dat er uiteindelijk geen 
raadsbesluit over wordt genomen. Want door het enorme verzet van Steenbergenaren 
enkele jaren geleden dat zelfs het landelijke nieuws heeft gehaald, geloven we niet dat die in 
Steenbergen zullen worden gehuisvest.
We hebben wel een ontzettend naar voorgevoel in welk dorp die asielzoekers dan WEL 
gehuisvest zullen worden als het wel zo ver mocht komen...
Leefbaarheid Dinteloord wil met steun van haar leden er alles aan doen om dat te 
voorkomen!

nog steeds is er geen enkel concreet initiatief voor een rondweg: het zware landbouw- en 
vrachtverkeer trekt nog steeds door ons dorpshart;
nog steeds is er geen concreet plan over de herinrichting van de Steenbergseweg: hoewel we 
daar al meermalen om hebben gevraagd, is ons nog steeds niet duidelijk hoe het verkeer dan 
wordt omgeleid;
nog steeds worden er geen woningen gebouwd in Dinteloord noordoost, oost of zuidoost, 
ondanks de vele plannen die het college lanceert;
nog steeds zijn er geen concrete plannen om nieuwbouw voor de verouderde basisscholen te 
realiseren: zeer recent werd wel duidelijk gemaakt dat er geen geld is gereserveerd in de 
begroting.

Gewoon Lokaall-wethouders Maurice Remery en Esther Prent, VVD-wethouder Kees 
Gommeren en Progressief Samen-wethouder Nadir Baali werken als er regionaal om wordt 
gevraagd zo goed als zeker mee aan de realisering van een enorme 
vrachtwagenparkeerplaats voor de gehele regio, zo mogelijk nabij de afrit van de A4 in 
Dinteloord. Het plan daarvoor is al aan de gemeenteraad van Steenbergen aangereikt: 
https://raad.gemeente-steenbergen.nl/Vergaderingen/Oordeelvormende- 
vergadering/2023/29-november/19:30/lngekomen-stukken-mededelingen-en- 
toezeggingenlijst/00C-Bijlage-bij-toezegging-K209-Eindrapportage-Verkenning-Truckparking- 
Brabantse-Wal.pdf
En hoewel er ook enkele andere locaties worden genoemd, heeft Dinteloord uiteraard weer 
de "beste kaarten" (en dat is sarcastisch bedoeld!).
Lees de pagina's 15 t/m 18...
Leefbaarheid Dinteloord wil met steun van haar leden er alles aan doen om dat te 
voorkomen!

https://raad.gemeente-steenbergen.nl/Vergaderingen/Oordeelvormende-vergadering/2023/29-november/19:30/lngekomen-stukken-mededelingen-en-toezeggingenlijst/00C-Bijlage-bij-toezegging-K209-Eindrapportage-Verkenning-Truckparking-Brabantse-Wal.pdf


Met vriendelijke groet,

Tot slot wens ik jou namens bestuur en commissies een gezellige decembermaand, omringd met 
lichtjes en kerstversieringen. Ten slotte gezellige kerstdagen en een feestelijke jaarwisseling.

Leon Aanraad
voorzitter Leefbaarheid Dinteloord

Bestuursleden en commissievoorzitters van Leefbaarheid Dinteloord beraden zich al langer of er een 
effectievere werkwijze is om onze doelen te bereiken: praten met wethouders en inspreken tijdens 
gemeenteraadsvergaderingen levert HELEMAAL NIKS op.

4 januari 2024 komen we als bestuur en commissievoorzitters weer bij elkaar in het zaaltje bij hotel- 
restaurant Thuis! en dan zullen we onze nieuwe koers bepalen. Vanzelfsprekend ben je daarbij 
welkom: kom gerust meepraten, graag zelfs!
Stuur me een e-mail als je erbij wilt zijn: dan staat er koffie voor je klaar.
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